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Vendrell veu correcte el decret de terrasses però demana revisar-lo a l'estiu

El president del Gremi de Restauradors, Xavier Vendrell, veu
bé els nous horaris d'hivern, que allarguen mitja hora la
presència de terrasses, però assenyala que de cara l'estiu cal
revisar-los ja que creuen que la restricció d'enguany els ha
perjudicat. Pel que fa a les zones amb horari específic, l'entitat
hi està en contra tot i que reconeix que són 'zones conflictives'
per la proximitat amb els veïns.

L'associació que aplega els bars i restaurants de la ciutat considera correctes els horaris de terrasses fixats en el
decret municipal que ha entrat en vigor aquest dijous. El president del gremi i responsable de El Mesón,
Xavier Vendrell, ha apuntat, de tota manera, que entre l'octubre i l'abril l'activitat a les terrasses és molt
reduïda i que la incidència de la regulació és molt menor.

Xavier Vendrell: Els horaris ens semblen correctes perquè a l'hivern no podem explotar les terrasses al
màxim. Haurem de tornar a lluitar pels horaris d'estiu, que és el que preocupa al restaurador.

L'entitat lamenta però entén l'ordenació de les terrasses a espais considerats específics com la plaça del Doctor
Pila, el carrer d'Elies Rogent, la zona del Trade Center, l'entorn del Mercat Torreblanca, l'hipòdrom de la
carretera de Rubí i la plaça d'Augusta. Com ha explicat el president del gremi, Xavi Vendrell, comprenen que
són zones amb característiques especials però assenyalen que els negocis en surten perjudicats.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/economia/112475.html
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